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Opening 

De leden van de auditcommissie staan toe dat de secretaris tot agendapunt 6 de 
vergadering voorzit.  
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Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld. 
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Vaststellen concept-verslag d.d. 2 februari 2022 

Het verslag wordt vastgesteld. 
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Kennismaking 

Allen stellen zichzelf kort voor. 
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Aanwijzen voorzitter en plaatsvervangend voorzitter 

Op de vraag van de secretaris of er kandidaten zijn voor de rol van voorzitter, 
antwoord C. Nederhoff bevestigend. De auditcommissie wijst C. Nederhoff aan als 
voorzitter. 
 
Op de vraag van de secretaris of er kandidaten zijn voor de rol van plaatsvervangend 
voorzitter, antwoorden A. Wakelkamp en R. Paarlberg bevestigend.  
De auditcommissie wijst A. Wakelkamp aan als plaatsvervangend voorzitter. Mogelijk 
zal R. Paarlberg het halverwege de raadsperiode overnemen. 
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Overdracht 

De voormalig auditcommissie heeft een overdrachtsdocument opgesteld ten behoeve 

van de nieuwe auditcommissie, met daarin de meest actuele aandachtspunten.  Het 

overdrachtsdocument is ook bij de agendastukken gevoegd. In de vergadering is door 

C. Nederhoff een korte toelichting gegeven op het overdrachtsdocument. Vervolgens 

zijn de navolgende opmerkingen gemaakt door de leden van de auditcommissie: 

 A. Wakelkamp geeft aan dat de auditcommissie adviezen geeft aan de raad 

maar dat het uiteindelijk aan de raad is om het verder op te pakken. 

 G. Mos geeft aan dat het voor auditcommissies en rekenkamercommissies 
altijd lastig is om goed aandacht te krijgen. De raad heeft wel belangstelling 
maar het is nooit het hoofdgerecht en dat zou het naar zijn mening soms wel 
moeten zijn. Het hangt ook van de druk op de agenda af.  

 R. Paarlberg geeft aan dat de auditcommissie afgelopen periode bij herhaling 
gesproken heeft over het nut en de taak van de auditcommissie. De 
auditcommissie zal er het komende jaar naar moeten kijken hoe zij hier 
meer in kan doen, om zodoende de raad meer te attenderen op de functie 
van de auditcommissie.  

 A. Beuker geeft aan te herkennen wat G. Mos zegt. Op het moment dat 

bijvoorbeeld de auditcommissie of de rekenkamercommissie met een brief of 
rapport komt dan is er aandacht vanuit de raad. Maar op een gegeven 
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moment verdwijnt die aandacht weer, omdat andere onderwerpen meer 
‘sexy’ zijn. 
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Vergaderdata 

 Besloten wordt dat de vergaderingen op dinsdagavond zullen plaatsvinden. 
Bij de planning zal geprobeerd worden om rekening te houden met de 
fractievergaderingen, welke dikwijls op dinsdag plaatsvinden.   

 De bespreking van de jaarstukken en het accountantsverslag staat reeds 
ingepland voor dinsdagavond 31 mei 2022. De accountant is hiervoor reeds 
uitgenodigd. Alle leden van de auditcommissie geven aan op deze datum 
aanwezig te kunnen zijn. 

 De secretaris zal een datumvoorstel rondmailen voor de nog in te plannen 
vergaderingen in september/oktober (waarbij o.a. de controle aanpak 
geagendeerd zal worden alsmede de kennismaking met de RKC en het 
bespreken van de groslijst van de RKC) en in december.  

 Besloten wordt dat voor iedere vergadering van de auditcommissie het 
afdelingshoofd Strategie & Organisatie zal worden uitgenodigd. 

 De secretaris geeft aan dat er op 16 mei een kennissessie P&C plaatsvindt, 
met aansluitend mogelijk nog een workshop van de accountant. Aan de leden 
van de auditcommissie wordt gevraagd wie er op deze avond aanwezig kan 
zijn voor het geven van een toelichting op de werkzaamheden/functie van de 
auditcommissie. C. Nederhoff geeft aan dat hij deze datum niet aanwezig 
kan zijn vanwege vakantie. G. Mos geeft aan van 11 t/m 25 mei afwezig te 
zijn.  Voor de andere leden van de auditcommissie is het thans ook nog 
onzeker. De secretaris neemt dit mee.  

 Uitgaande van de BTA zal in de raadscommissie van 19/23 mei en in de raad 
van 2 juni het onderzoek van de RKC naar de GGD/gezondheidsbeleid worden 
behandeld. Blijkens de verordening geeft de auditcommissie gevraagd en 
ongevraagd advies over onderzoeksverslagen van de gemeentelijke 
rekenkamercommissie. Besloten wordt dat het rapport door de secretaris 
wordt rondgestuurd naar de leden van de auditcommissie, dan zal daarna 
worden bepaald of er eventueel nog een extra vergadering dient te worden 
ingepland.  

 De herfstnota en de lentenota zullen geagendeerd blijven worden, maar 
meer ter informatie, om zodoende de tendens in de gaten te houden in 
aanloop op de advisering over de jaarstukken.  

 
G. Mos merkt nog op dat de auditcommissie bij de formatie wellicht ook een 
adviserende rol kan spelen, gezien de financiële situatie van de gemeente, waarbij 
aan de te vormen coalitie ook gevraagd kan worden om na te denken over de 
rol/taken van de auditcommissie de komende raadsperiode. A. Wakelkamp geeft in 
reactie hierop aan dat haar dit niet het juiste moment lijkt. C. Nederhoff geeft aan 
dat voorkomen moet worden dat de auditcommissie in een politieke rol terecht 
komt. A. Beuker geeft aan dat wellicht wel nagevraagd kan worden hoe de nieuwe 
coalitie de rol van de auditcommissie ziet. Of dat ze een spoorboekje kunnen maken 
met onderwerpen waarover ze de komende vier jaar specifiek advies wensen te 
ontvangen van de auditcommissie.  
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Rondvraag 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 

 

9 Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering.  

 


